
 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  

 της 1/2018 συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου 

  

  Στον Πολύγυρο, σήμερα τριάντα (30) του μηνός Ιανουαρίου του έτους 2018, ημέρα 

Τρίτη και ώρα 19:00 το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Πολυγύρου συνήλθε σε τακτική 

δημόσια συνεδρίαση στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημαρχείου Πολυγύρου, ύστερα από 

την με αριθ. 1/25.1.2018 έγγραφη πρόσκληση της Προέδρου του Δ.Σ. κ. Μαρία Σαράντη, η 

οποία επιδόθηκε και δημοσιεύθηκε νόμιμα, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του 

Ν.3852/2010 (ΦΕΚ Α' 87). 

       Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης αυτής ο Πρόεδρος διαπίστωσε ότι παρίσταται ο 

Δήμαρχος κ. Αστέριος Ζωγράφος και ότι σε σύνολο 26 δημοτικών συμβούλων ήταν: 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ:  

Α/Α Επίθετο Όνομα Α/Α Επίθετο Όνομα 

1 Ζαγγίλας Δημήτριος 15 Πάνος Ιωακείμ 

2 Βορδός Χρήστος 16 Τσινάς Αργύριος 

3 Σιμώνης Ιωάννης 17 Παπούλιος Ιωάννης 

4 Σιδέρης Νικόλαος 18 Λαφαζάνης Βασίλειος 

5 Ζούνη Στέλλα 19 Ματθαίου Αθανάσιος 

6 Κοντογιώργης Δημήτριος 20 Χριστιανού Αγγελική 

7 Ματέας Γεώργιος 21   

8 Σαράντη Μαρία 22   

9 Καραφουλίδης  Αναστάσιος  23   

10 Ζαβράκογλου Άγγελος 24   

11 Κυριάκου Ιφιγένεια 25   

12 Λιόντας  Γεώργιος 26   

13 Βασιλάκης  Αθανάσιος    

14 Κανταράς Αναστάσιος    

 

ΑΠΟΝΤΕΣ:  

1 Δέας Παύλος 

2 Γκλάβας  Γεώργιος 

3 Λακρός Αλέξανδρος 

4 Ζιούπου  Άννα 

5 Ξάκης Ιωάννης 

6 Φυλαχτός Χρήστος 

 

Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε και η υπάλληλος του Δήμου κ. Ψαθά Κωνσταντία, για την 

τήρηση των πρακτικών.  

Στη συνεδρίαση κλήθηκαν όλοι οι Πρόεδροι των Δημοτικών και Τοπικών Κοινοτήτων και 

παραβρέθηκαν ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Βάβδου κ. Νικόλαος Κλαμούρης, ο Πρόεδρος της Δ.Κ. 

Ορμύλιας κ. Αναστάσιος Σαραφίδης, ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Γεροπλατάνου κ. Δημήτριος 

Σεραφείμ και ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Ολύνθου κ. Νικόλαος Αυγέρης. 

Ο Δημοτικός Σύμβουλος της πλειοψηφίας κ. Χρήστος Φυλαχτός αποχώρησε κατά τη 

συζήτηση του 21
ου

 θέματος 
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Αριθμός θέματος : 24ο  «Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 

για την Περιβαλλοντική Αδειοδότηση της λειτουργίας του 

κέντρου Ευρυεκπομπής του ραδιοφωνικού σταθμού 

«88ΜΙΣΟ 88,5 MHz» που ανήκει στην εταιρεία με την 

επωνυμία «ΜΕΣΑ ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΣ Ε.Π.Ε.» και είναι 

κατασκευασμένο στη θέση «Ύψωμα» Προφήτη Ηλία στο 

Δήμο Πολυγύρου, Περιφερειακή Ενότητα Χαλκιδικής, 

Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας (Γεωγραφικές 

συντεταγμένες (ΕΓΣΑ 87): Χ=443.080,62, Υ=4.474.437,34 

και λ=23ο 19’ 44,65’ και φ=40ο 25’ 7,02’  ανήκει στην 

υποκατηγορία 2 της Πρώτης (Α) κατηγορίας της 12ης 

ομάδας με Α/Α 3»  

Αριθμός Απόφασης : 29  

Η Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου κ. Μαρία Σαράντη, εκφώνησε το 24ο θέμα της 

ημερήσιας διάταξης και έδωσε το λόγο στον Αντιδήμαρχο κ. Δημήτριο Ζαγγίλα, ο οποίος 

τόνισε τα εξής: «Καλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να εγκρίνει την Μελέτη Περιβαλλοντικών 

Επιπτώσεων του έργου:   «Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για 

την Περιβαλλοντική Αδειοδότηση της λειτουργίας του κέντρου Ευρυεκπομπής του 

ραδιοφωνικού σταθμού «88ΜΙΣΟ 88,5 MHz» που ανήκει στην εταιρεία με την επωνυμία 

«ΜΕΣΑ ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΣ Ε.Π.Ε.» και είναι κατασκευασμένο στη θέση «Ύψωμα» 

Προφήτη Ηλία στο Δήμο Πολυγύρου, Περιφερειακή Ενότητα Χαλκιδικής, Περιφέρεια 

Κεντρικής Μακεδονίας (Γεωγραφικές συντεταγμένες (ΕΓΣΑ 87): Χ=443.080,62, 

Υ=4.474.437,34 και λ=23
ο
 19’ 44,65’ και φ=40

ο
 25’ 7,02’  ανήκει στην υποκατηγορία 2 της 

Πρώτης (Α) κατηγορίας της 12
ης

 ομάδας με Α/Α 3» 

O ρ/φ σταθμός Ράδιο Μακεδονία – 88ΜΙΣΟ 88.5ΜΗz, λειτουργεί ρ/φ στούντιο-

ραδιοθαλάμους στην δ/νση Ι.ΚΟΡΟΒΑΓΚΟΥ 3, 54635 ΘΕΣΣΑΛΟΝΚΗ, μεταφέρει το 

πρόγραμμά του με radio-link, στο κ.ε. κεραία στο Ραδιοπάρκο «Βάβδος», στο Ύψωμα 

«Προφήτη Ηλία» του Δήμου Πολυγύρου, Δ.Ε,. Ανθεμούντα και εκπέμπει από εκεί στη 

συχνότητα 88,5ΜΗz. 

 Η κεραία εκπομπής είναι αναρτημένη σε μονοσωλήνιο ιστό 20 μέτρων και εκπέμπει με 

ρ/φ πομπό μέγιστης ονομαστικής ισχύος λειτουργίας 3kw. Η συνολική εγκατεστημένη ισχύς 

είναι περίπου 15kw.Ο ρ/φ σταθμός διαθέτει Η/Ζ. Στο ραδιοπάρκο «Βάβδος» έκτασης περίπου 

10 στεμμάτων, λειτουργούν 21 ρ/φ σταθμοί. 

Το κέντρο εκπομπής-κεραία του ρ/φ σταθμού δεν απασχολεί κανέναν εργαζόμενο σε σταθερή 

και μόνιμη βάση, παρά μόνον τεχνικούς συντήρησης που την επισκέπτονται μία με δύο φορές 

ανά μήνα. 

 Οι μόνες πρώτες ύλες που το έργο ή δραστηριότητά μας καταναλώνει είναι η ηλεκτρική 

ενέργεια και με δεδομένο ότι υπάρχει Η/Ζ ζεύγος, το έργο ή δραστηριότητά  μας επηρεάζει 

ελάχιστα τον αέρα και το ακουστικό περιβάλλον ενώ δεν επηρεάζει τα νερά, το έδαφος, την 

χλωρίδα και την πανίδα. 

 Η μοναδική περιβαλλοντική επίπτωση είναι η ένταση της ηλεκτρομαγνητικής 

ακτινοβολίας στην φάση της λειτουργίας του έργου-δραστηριότητας.  

 Η βάση της κεραιοδιάταξης και ο οικίσκος στέγασης των μηχανημάτων εκπομπής 

βρίσκονται σε υψόμετρο 933 μέτρων και οι ανθρώπινες δραστηριότητες (οικισμός του 

Βάβδου), βρίσκονται σε πολύ χαμηλότερα υψόμετρα ( το μέσο υψόμετρο οικισμού του 

Βάβδου είναι 780 μέτρα περίπου). 

  Με βάση τη μελέτη ραδιοεκπομπών κεραίας και Η/Μ Υποβάθρου και την παρούσα 

Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων δεν διαπιστώνονται περιοχές υπέρβασης των 

επιτρεπόμενων ορίων. 
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 Η εγκατάσταση των κεραιών είναι απαραίτητη για τη λειτουργία των ραδιοφωνικών 

σταθμών και για την βελτίωση των παρεχόμενων από αυτούς υπηρεσιών που συνολικά 

παράγουν υπηρεσίες ψυχαγωγίας, μόρφωσης και ενημέρωσης στο ευρύ κοινό και συμβάλλουν 

στην ύπαρξη πολυφωνίας στα ΜΜΕ, δημιουργούν θέσεις απασχόλησης και αποτελούν πηγή 

φορολογικών εσόδων για το Ελληνικό Κράτος.» 

Για το ανωτέρω θέμα, το Δ.Σ. της Τοπικής Κοινότητας Βάβδου έχει εκφράσει αρνητική άποψη 

για την εγκατάσταση όλων των κεραιών στο συγκεκριμένο σημείο, για φυσιολατρικούς και 

ιστορικούς λόγους (παλαιότερα υπήρχε κιόσκι για τους επισκέπτες, όπως επίσης υπάρχει  

υπόγειο γερμανικό πολυβολείο). Προτείνει δε την μετεγκατατάσταση του πάρκου κεραιών σε 

άλλο σημείο  («Λουστρίτης») που και αυτό ανήκει στην Τ.Κ. Βάβδου. 

Γι αυτό το θέμα, θα πρέπει ο Δήμος να ενεργοποιηθεί για την  συνολική απομάκρυνση 

των κεραιών από το συγκεκριμένο σημείο και την δημιουργία ενός νέου πάρκου κεραιών, ώστε 

να λυθεί οποιοδήποτε πρόβλημα. 

Το ανωτέρω θέμα συζητήθηκε από το Δ.Σ. της Τοπικής Κοινότητας Βάβδου, το οποίο με την 

υπ’ αριθ. 25/2017 απόφαση του γνωμοδοτεί αρνητικά, η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής 

γνωμοδοτεί θετικά με την υπ’ αριθ. 4/2018 απόφαση.» 

Στη συνέχεια η Πρόεδρος κάλεσε το Σώμα να αποφασίσει σχετικά. 

Το Δημοτικό Συμβούλιο αφού άκουσε την εισήγηση, έλαβε υπόψη την υπ’ αριθ. 25/2017 

απόφαση του Δ.Σ. της Τοπικής Κοινότητας Βάβδου, την υπ’ αριθ. 4/2018 απόφαση της 

Επιτροπής Ποιότητας Ζωής 

 

Α π ο φ α σ ί ζ ε ι  κατά π λ ε ι ο ψ η φ ί α 

 

Γνωμοδοτεί θετικά για την «Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για την 

Περιβαλλοντική Αδειοδότηση της λειτουργίας του κέντρου Ευρυεκπομπής του 

ραδιοφωνικού σταθμού «88ΜΙΣΟ 88,5 MHz» που ανήκει στην εταιρεία με την επωνυμία 

«ΜΕΣΑ ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΣ Ε.Π.Ε.» και είναι κατασκευασμένο στη θέση «Ύψωμα» 

Προφήτη Ηλία στο Δήμο Πολυγύρου, Περιφερειακή Ενότητα Χαλκιδικής, Περιφέρεια 

Κεντρικής Μακεδονίας (Γεωγραφικές συντεταγμένες (ΕΓΣΑ 87): Χ=443.080,62, 

Υ=4.474.437,34 και λ=23ο 19’ 44,65’ και φ=40ο 25’ 7,02’  ανήκει στην υποκατηγορία 2 της 

Πρώτης (Α) κατηγορίας της 12ης ομάδας με Α/Α 3», για τους λόγους όπως αυτοί 

αναφέρονται παραπάνω. 

 
Επί της απόφασης μειοψήφησαν οι έξι (6) παρόντες δημοτικοί σύμβουλοι της μείζονος μειοψηφίας οι 

κ.κ. Κανταράς Αναστάσιος, Πάνος Ιωακείμ, Τσινάς Αργύριος, Παπούλιος Ιωάννης, Λαφαζάνης 

Βασίλειος και Ματθαίου Αθανάσιος και η αρχηγός της ελάσσονος μειοψηφίας κ.Χριστιανού 

Αγγελική, συντασσόμενη  με την απόφαση της Τοπικής Κοινότητας Βάβδου.- 

 

   Η παρούσα απόφαση πήρε αύξοντα αριθμό 29/2018 

 

Έτσι συντάχτηκε το πρακτικό και υπογράφεται όπως παρακάτω 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ             ΤΑ Μ Ε Λ Η 

Υπογραφή                Υπογραφές 

Ακριβές Απόσπασμα 

Πολύγυρος 30-1-2018 

Η  ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ.  

 

 

 

ΜΑΡΙΑ ΣΑΡΑΝΤΗ 
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